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Město zajistilo zachování přívozu přes Labe 

Přívoz od června 2019 nadále zajišťuje loď Blanice. To je výsledek výběrového řízení, které 

město na tuto službu muselo znovu vypsat.   

„Rozhodli jsme se splnit přání mnoha Nymburáků a nalézt řešení, jak přívoz přes Labe udržet. 

Původně zvažovaná varianta zavedení kyvadlové dopravy se ukázala jako nereálná, a to 

nejen z důvodu krajem plánované rekonstrukce kamenného mostu, ale především proto, že 

nasloucháme hlasům Nymburáků a ti si přejí přívoz zachovat. Věřím, že náš přístup občané 

uvítají, na jejich názoru nám záleží,“ vysvětlil starosta města Ing. Tomáš Mach, Ph.D.  

Město Nymburk prověřovalo více možností, jak přívoz zachovat. Přes nejednotné právní 

výklady na opětovné vypsání výběrového řízení bylo nakonec rozhodnuto postupovat právě 

touto cestou a byla vypsána výzva pro nadlimitní otevřené řízení.  

Provozovatel lodi Blanice se do výběrového řízení přihlásil a nadále bude zajišťovat přepravu 

přes řeku Labe, tentokrát však za cenu o 120 Kč na hodinu vyšší, než byla cena původně 

vysoutěžená. Hodina provozu lodi Blanice tak město vyjde na 720 Kč a měsíčně za službu 

zaplatí 220 000 Kč (ceny jsou uvedeny bez DPH 10 %). Smlouva s provozovatelem byla 

uzavřena na 29 měsíců. Současně město každý měsíc doplácí na bezplatnou přepravu 

autobusy PID pro občany města, kteří preferují tento způsob přepravy mezi labskými břehy.   

„I přes nemalé finanční náklady je otázka komfortního překonání řeky samozřejmě velmi 

důležitá a cílem je, aby občané překonávali Labe co nejsnáze, a to až do doby, než oba břehy 

opět spojí nová lávka. Město samozřejmě počítá se zachováním přívozu i po dobu výstavby 

nové lávky. O konkrétním řešení jeho přesunu budeme občany včas informovat,“ doplnil 

starosta.   
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